
Kraków, 23 czerwca 2022 r. 
 

PROTOKÓŁ 
4 posiedzenia Kolegium Wydziału Leśnego 

Uniwersytetu Rolniczego im. Hugona Kołłątaja w Krakowie  
w roku akademickim 2021/2022 

w dniu 23 czerwca 2022 r. (czwartek) o godz. 12.00 
 
 

Obecni na posiedzeniu członkowie Kolegium Wydziału Leśnego wg listy obecności:  
1. Prof. dr hab. inż. Marcin Pietrzykowski – Dziekan Wydziału Leśnego 
2. Prof. dr hab. inż. Piotr Gruba 
3. Prof. dr hab. inż. Jerzy Szwagrzyk 
4. Dr hab. inż. Piotr Bilański, prof. URK 
5. Dr hab. inż. Anna Gazda, prof. URK 
6. Dr hab. inż. Robert Jankowiak, prof. URK 
7. Dr hab. inż. Srdan Keren, prof. URK 
8. Dr hab. inż. Anna Klamerus – Iwan, prof. URK 
9. Dr hab. inż. Maciej Pach, prof. URK 
10. Dr hab. inż. Jerzy Skrzyszewski, prof. URK 
11. Dr hab. inż. Stanisław Zięba, prof. URK 
12. Dr inż. Magdalena Frączek 
13. Dr inż. Wojciech Ochał 
14. Dr inż. Joanna Duda-Surman 
15. Dr inż. Piotr Pacanowski 
16. Mgr inż. Dominika Ledwich 
17. Mgr inż. Ewa Wojciechowska-Przepłata 
18. Adrian Grzebieniak 
19. Laura Grześkiewicz 
20. Karolina Przeworska 

 
Nieobecni na posiedzeniu członkowie Kolegium Wydziału Leśnego wg listy obecności:  

1. Prof. dr hab. inż. Ewa Błońska 
2. Prof. dr hab. inż. Stanisław Małek 
3. Prof. dr hab. inż. Jarosław Socha 
4. Dr hab. inż. Bartłomiej Bednarz 
5. Dr hab. inż. Grzegorz Szewczyk, prof. URK 
6. Dr hab. inż. Paweł Tylek, prof. URK 
7. Dr inż. Jakub Goczał 
8. Justyna Orjanik 
9. Przemysław Starzec 
10. Arkadiusz Szczotka 

 
Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia; 
2. Opinia w sprawie planu działalności dydaktycznej na rok akademicki 2022/2023; 
3. Opinia w sprawie zamknięcia programu studiów II stopnia na kierunku leśnictwo realizowanego 

w języku angielskim; 
4. Opinia w sprawie korekty programu studiów podyplomowych pn. Użytkowanie Lasu i transport 

Leśny; 
5. Informacja dotycząca rozliczenia zimowej sesji egzaminacyjnej w roku akadem. 2021/2022; 
6. Informacja dotycząca uwag do programu studiów II stopnia; 
7. Przyjęcie protokołu 3 posiedzenia Kolegium Wydziału Leśnego w roku akadem. 2021/2022 w 

dniu 30 marca 2022 r. 
8. Informacje i sprawy bieżące. 



W dniu 23.06.2022 r. o godz. 12.00 w Wydziałowej Sali Posiedzeń rozpoczęło się czwarte posiedzenie 
Kolegium Wydziału Leśnego Uniwersytetu Rolniczego im. Hugona Kołłątaja w Krakowie w roku 
akademickim 2021/2022. 
  
Ad pkt 1. Pan Dziekan Wydziału Leśnego prof. dr hab. inż. Marcin Pietrzykowski otworzył spotkanie, 
powitał zgromadzonych członków Kolegium Wydziałowego i zwrócił się z prośbą o zatwierdzenie 
porządku posiedzenia. Program czwartego posiedzenia został przegłosowany bez sprzeciwu. 
 
Ad pkt. 2. Prof. dr hab. inż. Marcin Pietrzykowski podsumował pracę nad opracowaniem planu 
działalności dydaktycznej (obsady dydaktycznej) na rok akademicki 2022/2023, która przesłana została 
członkom Kolegium Wydziałowego pocztą elektroniczną i przeprowadzonymi w tej sprawie 
konsultacjami. Poprosił również o jednoosobowe koordynowanie przedmiotów w przyszłym roku. 
Poddał opinię pod głosowanie, która została przyjęta bez sprzeciwu. 
 
 

Uchwała nr 7-2021/2022  
Kolegium Wydziału Leśnego Uniwersytetu Rolniczego                                                                   

im. Hugona Kołłątaja w Krakowie 
z dnia 23 czerwca 2022 roku 

 
w sprawie 

zaopiniowania planu działalności dydaktycznej w roku akademickim 2022/2023 
 
 

Na podstawie § 70 ust. 1 i 2 pkt 3b i 4 , w związku z § 73 ust. 2 pkt 1 Statutu Uczelni z dnia 28 czerwca 2021 roku 
(Uchwała Senatu Nr 88/2021 z dnia 28 czerwca 2021 r.), w związku z Zarządzeniem Rektora Nr 168/2021 z dnia 
27 października 2021 roku w sprawie wprowadzenia Polityki Jakości Kształcenia oraz Uczelnianego Systemu Zapewnienia 
Jakości Kształcenia, a także w związku z  § 26 ust 1, pkt 1-3 Załącznika nr 1 do Zarządzenia Rektora Nr 175/2019 
z dnia 16 października 2019 r. w sprawie wprowadzenia w życie Regulaminu pracy znowelizowanego Zarządzeniem Rektora 
Nr 229//2020 z dnia 21 grudnia 2020 r. oraz § 5 ust. 1 Zarządzenia Rektora Nr 159/2020 z dnia 17 września 2020 
r.  w sprawie zasad sporządzania i rozliczania planu działalności dydaktycznej oraz stawek wynagrodzenia za godziny 
ponadwymiarowe od roku akademickiego 2020/2021, na wniosek Przewodniczącego Kolegium Wydziału 
  

§ 1 
Kolegium Wydziału pozytywnie opiniuje plan działalności dydaktycznej, na podstawie którego nastąpi powierzenie 

nauczycielom akademickim prowadzenia zajęć dydaktycznych z przedmiotów obligatoryjnych i  fakultatywnych 
realizowanych w  roku akademickiego 2022/2023 2023 – w brzmieniu załączników nr 1 i 2 do uchwały.  

 
§ 2 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 
 
 
Ad pkt. 3. Prodziekan ds. Studentów dr hab. inż. Maciej Pach, prof. URK wyjaśnił powód zamknięcia 
studiów II stopnia na kierunku leśnictwo realizowanego w języku angielskim - dotąd prowadzone były 
według starego programu. Aby móc otworzyć studia wg nowego i dostosowanego do obecnych 
standardów programu od następnego roku akademickiego konieczne jest zastosowanie tej formalnej 
procedury, którą pozytywnie zaopiniowała również Rada Samorządu Studentów.   
  Pan Dziekan prof. dr hab. inż. Marcin Pietrzykowski poddał pod głosowanie opinię w sprawie 



zamknięcia programu studiów II stopnia na kierunku leśnictwo realizowanego w języku angielskim. W 
głosowaniu opinia została jednogłośnie przyjęta, wszystkie oddane głosy ‘za’. 
 
 

Uchwała nr 8-2021/2022 
Kolegium Wydziału Leśnego Uniwersytetu Rolniczego                                                                   

im. Hugona Kołłątaja w Krakowie 
z dnia 23 czerwca 2022 roku 

 
w sprawie 

zaopiniowania wniosku o zamknięcie programu studiów II stopnia na kierunku leśnictwo 
realizowanych w języku angielskim  

 
Na  podstawie § 70 ust. 1 i 2 pkt 3a) oraz 73 ust. 2 pkt 3 Statutu Uczelni z dnia 28 czerwca 2021 roku (Uchwała 
Senatu Nr 88/2021 z dnia 28 czerwca 2021 r.), w związku z Zarządzeniem Rektora Nr 168/2021 z dnia 27 
października 2021 roku w sprawie wprowadzenia Polityki Jakości Kształcenia oraz Uczelnianego Systemu Zapewnienia 
Jakości Kształcenia, na wniosek Dziekana, po zasięgnięciu opinii Wydziałowej Rady Samorządu Studentów 

§ 1 
 

Kolegium Wydziału Leśnego pozytywnie opiniuje wniosek o zamknięcie programu studiów II stopnia na kierunku leśnictwo 
realizowanych w języku angielskim zatwierdzonego uchwałą Rady Wydziału Leśnego  nr 72/2018 z dnia 20 czerwca 

2018 r. 
 

§ 2 
Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.  

 
Ad pkt. 4. Prodziekan ds. Studentów dr hab. inż. Maciej Pach, prof. URK poinformował, że Pan dr hab. 
inż. Arkadiusz Stańczykiewicz  kierownik studiów podyplomowych pn. Użytkowanie Lasu i Transport 
Leśny zwrócił się z prośbą do Dziekana WL o zatwierdzenie korekt w programie studiów 
podyplomowych. Zmiany w programie dwusemestralnych studiów podyplomowych, które zostały 
wysłane członkom Kolegium pocztą elektroniczną, polegają na zamianie kolejności przedmiotów między 
semestrami, zmianie nazwy jednego przedmiotu oraz korekcie liczby godzin dydaktycznych. Wniosek 
został skierowany do Komisji Dziekańskiej ds. Dydaktycznych i Studenckich, gdzie zyskał pozytywną 
opinię. 
 Dziekan prof. dr hab. inż. Marcin Pietrzykowski poddał pod głosowanie opinię w sprawie korekty 
programu studiów podyplomowych pn. Użytkowanie Lasu i Transport Leśny. Wszyscy obecni członkowie 
Kolegium Wydziałowego wyrazili poparcie dla wniosku i głosowali jednogłośnie ‘za’. 
 

 Uchwała nr 9-2021/2022 
Kolegium Wydziału Leśnego Uniwersytetu Rolniczego                                                                   

im. Hugona Kołłątaja w Krakowie 
z dnia  23 czerwca 2022 roku 

w sprawie 
zaopiniowania  

ustalenia znowelizowanego programu studiów podyplomowych                                                                       
pn. „Użytkowanie Lasu i Transport Leśny” obowiązującego od roku akademickiego 2022/2023 

 
 



Na podstawie § 70 ust. 1 i 2 pkt 3a i 4, w związku z § 73 ust. 2 pkt 4 Statutu Uczelni) z dnia 28 czerwca 2021 roku   
(Uchwała Senatu Nr 88/2021 z dnia 28 czerwca 2021 r.), w związku z Zarządzeniem Rektora Nr 168/2021 z dnia 
27 października 2021 roku w sprawie wprowadzenia Polityki Jakości Kształcenia oraz Uczelnianego Systemu Zapewnienia 
Jakości Kształcenia oraz w oparciu o Zarządzenie Rektora Nr 221/2019 z dnia 20 grudnia 2019 r. w sprawie 
wprowadzenia zasad powoływania i organizacji kształcenia na studiach podyplomowych i kursach dokształcających w 
Uniwersytecie Rolniczym im. Hugona Kołłątaja w Krakowie, na wniosek Przewodniczącego Kolegium Wydziału 
 

§ 1 
Kolegium Wydziału pozytywnie opiniuje wniosek o ustalenia znowelizowanego programu studiów podyplomowych pn. 

„Użytkowanie Lasu  
i Transport Leśny” zatwierdzonego uchwałą Rady Dyscypliny nauki leśne nr RD-NL 24-2019/2022 z dnia 12 marca 
2020 r. mającego obowiązywać od  roku akademickiego 2022/2023 – w brzmieniu załącznika do niniejszej uchwały.  

 
§ 2 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 
 
Ad pkt. 5. Prodziekan ds. Studentów dr hab. inż. Maciej Pach, prof. URK poinformował, że w sesji 
zimowej bieżącego roku akademickiego zakończyło się kształcenie studentów wg starego programu na 
studiach inżynierskich na kierunkach Ochrona Zasobów Leśnych i Gospodarka leśna. Wszyscy studenci 
kierunku Ochrona Zasobów Leśnych ukończyli I stopień studiów i zdali egzamin inżynierski, natomiast na 
kierunku Gospodarka leśna większość osób zakończyła studia, a kilku osobom, które nadrabiają 
zaległości, prawdopodobnie w tym semestrze również uda się to zrobić. W związku z tym te dwa 
programy są już zamknięte. 
  Podsumowując rezultat zimowej sesji egzaminacyjnej na I roku studiów stacjonarnych I stopnia 
(wg. nowego programu) dr hab. inż. Maciej Pach, prof. URK poinformował, że sesję zaliczyło 108 
studentów (z 147 przyjętych), a łącznie na kolejny semestr zostało wpisanych 113 osób. Prodziekan 
zaznaczył, że duża grupa (56 studentów) ma wpisy warunkowe na 2-gi semestr.  
Studenci II-go roku prawie wszyscy pozytywnie zaliczyli sesję egzaminacyjną. Podobnie na 5-tym 
semestrze (stan przed sesją 87 studentów, na 6-ty semestr wpisanych zostało 84 osoby). Na studiach 
magisterskich: pierwszy semestr zaliczyło 82 studentów, a na 3-ci semestr zostało wpisanych 89 osób. 
Łącznie na studiach stacjonarnych leśnictwo studiuje aktualnie 457 studentów. 
  Na studiach niestacjonarnych z 74 przyjętych na 1-szy semestr 35 osób zaliczyło sesję, a łącznie 
wpisanych na 2-gi semestr zostało 38 studentów. Na 4-ty semestr zostało wpisanych 38 studentów, na 6-ty 
34, a na 8-my 56 studentów. Na studia II stopnia przyjęto 67 studentów (55 na moduł B1 i 12 na moduł 
B2), na kolejny semestr wpisanych zostało 68. Na 3-cim semestrze na B1 studiowało 78 osób, a na 
module B2 20. Podsumowując - na studiach niestacjonarnych I i II stopnia studiuje 333 studentów, a 
łącznie na Wydziale Leśnym studiuje obecnie około 790 studentów.  
  W podsumowaniu Dziekan WL stwierdził, że obecnie obserwujemy tendencję spadku liczby 
studentów nie tylko w naszej, ale i w innych uczelniach, a szczególnie w trybie niestacjonarnym. Nie 
zwalnia to jednak nas, jako uczelni i nauczycieli, od dbania o wysoki poziom nauczania, infrastruktury i 
utrzymania dobrej marki studiów leśnych.  
 
Ad pkt. 6. Prodziekan ds. Studentów dr hab. inż. Maciej Pach, prof. URK przystąpił do prezentacji uwag 
przygotowanych przez koordynatorów dotyczących modułów na studiach II stopnia. 
Moduł B1 – zarządzanie zasobami leśnymi oraz B2 uzyskały najmniej uwag i nie wymagają większych 
korekt. Powtarzały się jednak propozycje wprowadzenia limitów przyjęć na moduły, ale nie będą one 
narzucone oraz sugestie dotyczące zwiększenia liczby godzin w niektórych modułach, co również jest 
niemożliwe ze względu na konieczność równej liczby godzin w modułach w powiązaniu z punktacją 
ECTS. Powtarzał się również wniosek o położenie większego nacisku na rozpowszechnienie informacji i 



promocję pozostałych modułów wśród studentów.  
Moduł B3 – leśnictwo w terenach zurbanizowanych – nie został uruchomiony w ostatnim naborze. Został 
wysunięty wniosek, aby na ten moduł mogli być przyjmowani studenci nie tylko po leśnictwie, ale również 
po innych kierunkach nawiązujących tematycznie, jednak posiadający odpowiednią podbudowę 
merytoryczną – podstawową wiedzę z zakresu leśnictwa, którą mogą uzupełnić studiując leśnictwo 
równocześnie na studiach niestacjonarnych I stopnia do uzyskania maksymalnie 30 pkt. ECTS.  
Moduł B4 - geomatyka w leśnictwie - moduł, którego treści zmieniają się najszybciej ze względu na 
postępujące zmiany technologiczne, co powoduje konieczność częstego uaktualniania.  
 Podsumowując, Pan Prodziekan ds. Studentów podał ogólne uwagi do programu studiów II 
stopnia: zwiększyć ofertę przedmiotów w języku angielskim, oferta modułów na studiach stacjonarnych 
powinna być taka sama jak na studiach niestacjonarnych (gdzie obecnie dostępne są tylko 2), odciążyć 
programowo 3-ci semestr studiów magisterskich, który obecnie jest bardzo wymagający i studenci mają 
problemy z jednoczesnym zaliczaniem przedmiotów i realizacją prac magisterskich poprzez zamianę 
niektórych przedmiotów między pierwszym a trzecim semestrem.  
 Pan Dziekan prof. dr hab. inż. Marcin Pietrzykowski podziękował Dziekanowi ds. Studentów, 
koordynatorom modułów i wszystkim osobom zaangażowanym w przeprowadzenie analizy i 
przygotowanie wniosków. Zostaną one przekazane we wrześniu do komisji celem dalszych prac i 
przygotowania zmian.  
 W dyskusji głos zabrał dr hab. inż. Robert Jankowiak, prof. URK, który stwierdził, że 3-ci semestr 
studiów magisterskich powinien być poświęcony tylko realizacji pracy magisterskiej, ale na przeszkodzie 
stoi przepis, który mówi, że w każdym semestrze studiów musi być taka sama liczba punktów ECTS. 
Zapytał również, czy istnieją formalne przeszkody, aby studenci mogli wybierać moduły dopiero po 
pierwszym semestrze po wcześniejszym zapoznaniu się ze specyfiką działalności badawczej. W 
odpowiedzi Prodziekan ds. Studentów poinformował, że studenci mogą dokonywać zmian modułu 
wcześniej wybranego na inny po 1-szym semestrze.  
 Następnie Pani dr inż. Magdalena Frączek stwierdziła, że pierwszy semestr studiów nie pokazuje 
specyfiki poszczególnych specjalności i jest nudny. Zaproponowała, aby już w 5-tym semestrze studiów I 
stopnia włożyć więcej pracy w kampanię promocyjną modułów po to, aby studenci przychodząc na studia 
magisterskie dokonywali już świadomych wyborów. 
 W podsumowaniu Pan prof. dr hab. inż. Marcin Pietrzykowski stwierdził, że Wydział Leśny w 
Krakowie idzie w dobrym kierunku kształcenia leśników, poszukiwania, modernizowania i wychodzenia 
naprzeciw szeroko pojmowanym zagadnieniom leśnictwa.  
 
Ad pkt. 7. Pan Dziekan prof. dr hab. inż. Marcin Pietrzykowski poddał pod głosowanie przyjęcie 
protokołu 3-ciego posiedzenia Kolegium Wydziału Leśnego, które zostało przyjęte większością głosów 
'za' przy 1 głosie wstrzymującym się. 
 
Ad. pkt. 8. W czasie przeznaczonym na omówienie spraw bieżących Pani dr hab. inż. Anna Klamerus - 
Iwan, prof. URK poinformowała i zaprosiła do udziału w międzynarodowej konferencji  6-th Internationale 
Scientific Conference Biohydrology pod hasłem “Plants’ role in the hydrological cycle”, która odbędzie się 
w dniach 6-9 września. Również na Wydziale Leśnym 1 września odbędzie się spotkanie COST dotyczące 
problemów pożarów. 
 Następnie przedstawiciel studentów Pan Adrian Grzebieniak, w imieniu Wydziałowej Rady 
Samorządu Studentów, zaprosił na Dzień Leśnika i mecz studentów z wykładowcami. 
 Pan Dziekan poinformował o sukcesach sportowych studentów Wydziału Leśnego, m.in. zajęciu 
2-giego miejsca w Międzywydziałowej Spartakiadzie, 3-ciego miejsca w Międzywydziałowym Turnieju Piłki 
Siatkowej i biegu przełajowym. W ramach tematów przedsenatowych Pan Dziekan zaapelował o 
oszczędzanie energii i politykę 'zaciskania pasa'. Aktualnie Wydział Leśny jest w lepszej sytuacji niż inne 
wydziały, 'bilansuje się' i remonty są nadal prowadzone. Podziękował również Panu dr inż. Tomaszowi 



Wanicowi, Pani dr inż. Magdalenie Frączek i innym osobom za zaangażowanie w funkcjonowanie i 
prezentację Wydziału Leśnego, a dr hab. inż. Stanisławowi Ziębie, prof. URK za organizację i koordynację 
kompleksowych ćwiczeń terenowych dla studentów studiów magisterskich do N-ctwa Opole, Rudziniec, 
Wisła, Nowy Targ i Babiogórskiego Parku Narodowego. 
 Na zakończenie Pan Dziekan prof. dr hab. inż. Marcin Pietrzykowski zaprosił na inaugurację 
nowego roku akademickiego 2022/2023, która odbędzie się 30.09.2022 r. w salach wykładowych. 
Podziękował za udział w spotkaniu i zakończył posiedzenie. 
 
 
Protokół sporządziła        Dziekan 
mgr inż. Ewa Wojciechowska-Przepłata                                   Prof. dr hab. inż. Marcin Pietrzykowski 
 
 
 
Kraków dnia                    września  2022 r.  
 


